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          09/01/2022 
  

 22-1מן המניין    שלא   ישיבת מועצה    
 

 18:33תשפ"ב בשעה  שבט 'ז 9.1.22 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 18:40 -הצטרפה ב חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

ה ילאור העליבפתח הדברים ציין ראש המועצה כי הישיבה מתבצעת בזום בהסכמת כל חברי המליאה  

תים במושבה והמצב במערכות החינוך, וסקר את עשיית  ברמת התחלואה. פרט את סטאטוס המאומ

 אומיקרון. הווריאנטהמועצה בעקבות 

 בצער רב נפרדנו היום מדובל'ה גלזר ז"ל אירוע טרגי ומצער משתתפים בצער המשפחה.

 פרונטאלי ולא בזום: לאור המתווה בזום ישנם מס' נושאים שאבקש לדון בדיון 

 הצגת גזבר. .1

 .2018-2019ביקורת  .2

 סטאטוס וועדות מועצה. .3

הביקורות   ליאור: בכלל  בנוסף  לדון  מבקש  פרונטאליים,  לישיבת  הנושאים  את  לדחות  מסכים 

 שהתקיימו כולל הביקורת של מבקר המועצה.

ואז נדון בביקורת  יצאנו למכרז מבקר ואנו נמתין לסיכום מבקר על מנת שישלים את הממצאים    דוד:

 שהתקיימה. לאור זאת לא צרפנו אותה לישיבה הנוכחית.

 על סדר היום: 

 2019+2020בשנים  50,000הסטה מתוכנית החומש של מפעל הפיס של  .1

 לרווח וחינוך לטובת רכישת רכב להסעת הגיל השלישי. 2022לשנת 

 ₪.  493,631ע"ס  645סגירת תב"ר  .2

 פיתוח המרחב הסביבתי. -₪  493,631חדש ע"ס  פתיחת תב"ר  .3

 

 

 

 

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –אבנר אילוז 

 מנהלת לשכה –אריאלה לוי 
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 נדון: 

 2019+2020בשנים  50,000הסטה מתוכנית החומש של מפעל הפיס של  –  1לסעיף  

 לרווח וחינוך לטובת רכישת רכב להסעת הגיל השלישי. 2022לשנת 

ואנו מעוניינים ישנו תקציב שלא השתמשנו  כנית החומש מול מפעל הפיס והצבענו על תבעבר    דוד:

 .2022להסית לתקציב 

ראש המועצה הציג לחברי המליאה את תכנית החומש ופרט את התוכנית המיועדת מתקציב זה,  

 נוספות של המושבה. תיוופעילורכב לניוד תושבים למועדון מופ"ת 

 מי יתפעל את הקלאב קאר? כמו כן על חשבון מי תהיה עלות האחזקה של הכלי? איריס:

הב  דוד: מחיסכון של המונית אב  ובנוסף  ניוד התושבים  על  ויהיה אחראי  יבצע את ההסעות,  ית 

 שכיום אוספת את התושבים תתבצע האחזקה. 

 : שווה לבחון רכישת קלאב קאר עם בנזין ולא מצברים.ליאור

 החלטה:

 מאושר פ"א. 

 

 ₪. 493,631ע"ס  645סגירת תב"ר  -  2לסעיף  

שהיה מיועד להקמת הגן הסינטטי והכסף של מפעל הפיס לא נוצל לאור זאת שמשרד   ישנו תב"ר  וד:ד 

 נגב גליל מימן את כלל הפרויקט של הסינטטי.

לאור זאת קיבלנו אישור ממפעל הפיס לממש את הכסף בפרויקט אחר ולכן צריך לסגור את התב"ר  

 הישן ולפתוח תב"ר חדש.

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 פיתוח המרחב הסביבתי. -₪  493,631פתיחת תב"ר חדש ע"ס  –  3לסעיף  

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 
 כל החלטות המליאה התקבלו פה אחד.

 18:47הישיבה הסתיימה בשעה: 

 קובי נגרם: רש

              

   ____________                                             _____________ 

 קובי נגר                                                        דוד אזולאי                

  מנכ"ל המועצה                                           ראש המועצה               


